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Interpelacja

Problemy w dostępie do infrastruktury sportowej

Szanowna Pani,

Mieszkańcy Łomianek organizujący zajęcia sportowe zgłaszają problemy w komunikacji oraz ustalaniu
terminów udostępnienia mieszkańcom infrastruktury sportowej będącej Gminy Łomianki. Niektórzy
zwracają uwagę, że takich problemów nie mają gminy ościenne takie jak Izabelin, gdzie informacje o
dostępności obiektów sportowych pojawiają się dużo wcześniej.

Ponadto w latach ubiegłych mieszkańcy zaalarmowali mnie, że zarezerwowane obiekty sportowe nie są
wykorzystywane we wszystkich zajętych terminach, a niektóre instytucje zamiast rezygnować
z rezerwacji podnajmowały innym zarezerwowane przez siebie obiekty.

W związku powyższym, proszę o informacje:

1. Jak wygląda proces rezerwacji wszystkich obiektów sportowych w Gminie Łomianki.
2. Czy i kiedy informacje o dostępności wolnych terminów od 1 września 2023 zostały udostępnione

zainteresowanym, a jeśli to się jeszcze nie stało, kiedy te informacje się pojawiają.
3. Jak wygląda proces komunikacji z organizatorami zajęć z lat ubiegłych.

a. Kiedy zostali zawiadomieni o procedurach i spotkaniach informacyjnych?
b. Kiedy miały miejsce takie spotkania i kto w nich uczestniczył?
c. Czy spotkania były organizowane w formie wideokonferencji?

4. Jak wygląda proces udzielania dostępu do infrastruktury sportowej?
a. Jakie są kryteria oceny pierwszeństwa w dostępie?
b. Jak zapewniona jest transparentność procesu?
c. Jak zapewniony jest sprawiedliwy podział terminów?
d. Jak zapewniony jest możliwe najlepsze wykorzystanie infrastruktury pod kątem

maksymalizacji efektów kultury fizycznej oraz realizacji celów i strategii Gminy Łomianki?
5. Jak zapewniono by zarezerwowane obiekty były faktycznie wykorzystywane, a niewykorzystane

rezerwacje były anulowane, a zwolnione terminy były oferowane innym zainteresowanym?

Interpelacja zgodnie z art. 24 ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym
(Dz.U.2020.713) dotyczy spraw o istotnym znaczeniu dla gminy i zasługuje na rozpatrzenie.

W związku z art. 24 pkt. 7 tej samej ustawy, treść interpelacji i zapytań oraz udzielonych odpowiedzi
podawana jest do publicznej wiadomości poprzez niezwłoczną publikację w Biuletynie Informacji
Publicznej i na stronie internetowej gminy, oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Proszę o przesłanie
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odpowiedzi na interpelację w formie elektronicznej na adres wskazany w nagłówku. Ten dokument
zawiera metadane niedostępne w formie papierowej i został podpisany elektronicznie w celu
zagwarantowania jego integralności, proszę o jego publikację bez wprowadzania jakichkolwiek zmian.

Janusz Skonieczny
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